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W dniu 30 marca spotkali się przedstawiciele Prezydium Rady Rodziców przy SP1 - Pan Mariusz
Gajewski (przewodniczący) oraz Prezydium Rady Rodziców przy SP2 - Pani Anna Bielawska-Jutrzenka
(przewodnicząca), jak też dyrektorzy obu szkół: Bożena Spica i Maciej Jakubowski, a także inicjatorka
całej akcji, Pani Marta Czapiewska. Na spotkaniu wymieniono się spostrzeżeniami, jak też ustalono, że
każda tego typu akcja - niosąca pomoc - na stałe wpisze się we współpracę placówek.
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